
Andreja Upīša Skrīveru vidusskolas Eko padomes 

sanāksmes protokols nr1. 2014.gada 16.septembrī. 
 

Eko padomes sastāvā  ir 20 cilvēki.  
Piedalījās 17 

Attaisnoti nepiedalās 3 
 

Apskatāmie jautājumi 

 

Lēmumi, priekšlikumi, ziņojumi. 

1.Iepriekšējā gada darba rezultāta paziņojums. Skola ieguvusi eko skolas nosaukumu un 
diplomu. 

 

2.Kandidātu braukšanai saņemt diplomu 
izvirzīšana. 

Izvirzīt Sintiju Dzerkali, Viju Merožu, 
Agritu Srazdiņu, Viktoriju Matvejevu.  

 

3.Jaunā eko kodeksa apskats. Vienbalsīgi pieņemts. 
 

4.Vasaras foruma apskats /D.Martinsone, 
S.Dzerkale/ 
 

Atbalstīt koordinatoru rīkotos pasākumus, jo 
tie ir vajadzīgi arī mūsu eko padomes darbā. 

5.Globe vasaras pasākumu apskats./Eirana 
Ostrovska/ 

4 skolas skolēni un skolotāja piedalījušies 
„Gobe” projekta apmācībās.  
 

6.Jaunās tēmas apskats, plānošana un 
pienākumu sadale./V.Meroža/ 

Tika izveidots perspektīvais plāns 
tēmai”Mežs”. 

- Lūgt novada Domei vietu un līdzekļus 
baskāju takas ierīkošanai. 

- Atjaunot eko uzrakstus skolā. 

- Turpināt iesākto eko darbu. 
- Censties iesaistīt eko darbā arvien 

vairāk skrīveriešu. 
- Izvērtēt iepriekšējā m.g. vides aprakstu, 

veikt labojumus, papildinājumus. 

 
 

 
Sanāksmi vadīja :   Sintija Dzerkale 

Protokolēja :             Liega Krasovska 


